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Vragen: 
 
Naar aanleiding van de corona pandemie is een instrument in de ijskast gegaan waar we eigenlijk erg 
blij mee waren. Waarom is de flitsvergunning niet alweer geactiveerd en ziet de wethouder kans om 
dit op korte termijn weer in te voeren?  
 
Antwoord: 
De reden dat de mogelijkheid voor het indienen van een flitsvergunning niet opnieuw is 
ingevoerd is het grote aantal regulier aangevraagde vergunningen. Deze aanvragen kunnen we 
momenteel maar net binnen de daarvoor gestelde termijn afhandelen. Omdat een 
flitsvergunning voorrang krijgt op regulier aangevraagde vergunningen betekent dit dat de 
regulier aangevraagde vergunningen moeten blijven liggen. Invoering van de flitsvergunning 
betekent dus dat de reguliere vergunningen niet binnen de termijn kunnen worden 
afgehandeld. Dit kan tot consequentie hebben dat een vergunning van rechtswege verleend 
wordt of dat de termijn verlengd moet worden (dit kan maar 1 keer). Bovendien is de vraag nog 
niet uit de markt gekomen.  
 
Doordat we alle zeilen moeten bijzetten om de reguliere vergunningsaanvragen tijdig af te 
handelen zien wij op korte termijn geen mogelijkheid om de flitsvergunning weer in te voeren. 
Nu de flitsvergunning weer invoeren zou alleen mogelijk zijn door extra personeel aan te 
nemen of deze aanvragen uit te besteden aan externen. Dit betekent extra kosten. Daarnaast is 
de arbeidsmarkt op dit moment erg krap waardoor het moeilijk is extra geschikt personeel te 
vinden. Het is geen onwil van het college maar onmacht. 
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